
Zpráva o činnosti Komise Jarošov za  III. čtvrtletí 2012 
___________________________________________________________________ 

 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů 
     
 Ve  III. čtvrtletí  roku 2012 se uskutečnily  3 zasedání komise: 
 
 
Člen komise 
 

 
12.07. 

 
02.08. 

 
06.09. 

Přítomen 
celkem 

Nepřít. 
omluven 

Nepřítomen 
Neoml. 

Josef Omelka  /předseda/   A     A   A      3        0        0 
Václav Suchánek /místopř/   A    A   A      3        0        0 
Mgr. Pavel Jančář    O    A   A      2        1        0 
PhDr. Rostislav Prchlík   O    O   A      1        2        0 
Štěpán Štrunc   N    N   N      0        0        3 
Jan Zapletal   A    A   A      3        0        0 
František Pavelka   O    O   O      0        3        0 
Dagmar Jámborová   N    A   A      2        0        1 
Radmila Slavíková   O    A   A      2        1        0 
Věra Nálepová   A    A   A      3        0        0 
Věra Mikulková-tajemník   A    A   A      3        0        0 

 
  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
Schůze komise se konají v místnosti hasičské zbrojnice v Jarošově. Docházka členů na 
jednotlivých jednání komise byla  uspokojivá až na jednoho člena komise pana Štěpána 
Štrunce, který od února 2012 do komise nedochází – odstěhoval se. Komise tak nepracuje 
v původním složení. 
Na jednáních místní komise řešila řadu podnětů a připomínek, které byly postupně ve 
spolupráci s odbory Městského úřadu  řešeny. 
 
Komise řešila  projednala následující záležitosti: 
¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨¨ 
− Opětovně projednány a řešeny připomínky dotčených občanů vznesené v souvislosti se 

zpracovanou projektovou dokumentací na úpravu „Návsi“. 
Po jednáních s příslušnými odbory bylo odsouhlaseno: 

o že komunikace nebude asfaltová, ale půjde o širší vydlážděný  pojizdný chodník 
o bude neprůjezdná 
o při realizaci  nebude použita těžká technika 
o při případném poškození investor ponese veškeré  náklady na odstranění škod 
 

− Byly projednány cenové nabídky na opravu obložení v kulturním zařízení – tělocvičně při 
ZŠ Jarošov – splněno 

− Odsouhlasena úprava chodníků u kaple – splněno 
− V rámci budování nových kontejnerových stání předán požadavek na zvětšení kapacity 

kontejnerového stání v lokalitě Markov a v lokalitě  „U Řeky“  - řešit výstavbu tak, aby byl 
dodržen výhled a provoz na cyklostezce  -  v řešení. 

− Řešena situace  parkování - lokalita Markov – toto způsobuje nedostatečný průjezd aut – 
hlavně autobusů /jde o lokalitu v blízkosti MŠ/ 
Odpověď odboru dopravy: 



Parkováním vozidel na vozovce v ul. Markov – odbor dopravy prověřil šířkové parametry 
komunikace - řidiči se zde dopouštějí přestupku dle zákona č. 361/2000 Sb. o provozu na 
pozemních komunikacích v platném znění. Plynulý a bezpečný průjezd touto komunikací zajistí 
právě respektování tohoto zákona. 
MK bere na vědomí a žádá Městskou policii o zajištění dodržování tohoto zákona. 
Tento bod znovu projednán s tím, aby MP se více zaměřila na  kontrolu dodržování 
tohoto zákona – v řešení 

 
− Předán požadavek na opravu komunikace v ulice  „Trpínky“  a  „Před Branou“  
      Odpověď odboru dopravy: 

Smysluplná oprava komunikace v ul. V Trpínkách a Před Branou není řešitelná v rámci 
provozních prostředků odboru dopravy určených na každoroční opravy komunikací v rámci 
celého města. S ohledem na celkový stavební stav dotčených komunikací by efektivním řešením 
byla  celková rekonstrukce těchto komunikací. Jedná se však o investiční akce, jejichž realizace je 
závislá na finančních prostředcích města. Na základě stavebního stavu komunikací, jejich 
dopravního významu, ale i dříve stanovených priorit jednotlivých místních částí je v zásobníku 
investičních akcí do roku 2017 zahrnuta v městské části Jarošov rekonstrukce ul. Před Branou 
(2014) a Za Humny (2017). Doplnění další rekonstrukce komunikace (ul. V Trpínkách) je možné 
v následujících letech po postupné realizaci již naplánovaných akcí, případně po zvážení priorit ze 
strany místní komise je možné nahradit současně plánovanou ul. Za Humny ulicí V Trpínkách a 
uspíšit tak rekonstrukci této komunikace.  
Stanovisko MK: 
Stav těchto komunikací je havarijní, je potřeba tuto situaci řešit okamžitě. MK 
požaduje opravu této komunikace – v řešení 
 

− Odborem dopravy byla předložena cenová nabídka na řešení osvětlení před pomníkem 
padlým v k.ú. Jarošov – MK odsouhlasen – v řešení. 

 
− Vznesen  návrh na výmalbu tělocvičny - Místní komise vyjadřuje souhlas 

s provedením výmalby tělocvičny. 
 
− Na podnět občanů v ulici Drahy řešen neutěšený stav vzrostlých smrků v této lokalitě  -

projednáno s odborem ŽP –  předložen k odsouhlasení návrh na odstranění smrků. 
      MK souhlasí s návrhem odboru ŽP – vyřešeno. 
                                                                         

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 
Rada města neuložila ve III. čtvrtletí roku 2012  místní komisi v Jarošově žádný úkol. 
  
IV. Doporučení a návrhy komise: 
      Nebyly žádné návrhy 
 

V.  Plán práce na IV. pololetí 2012 
Datum   Čas   Místo jednání 

11.10. 2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

15.11.2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

13.12.2012  18:00 Hasičská zbrojnice 

 
Josef Omelka                                                             Věra Mikulková 
 předseda MK                                                              tajemník MK 
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